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Do Pan Zygmunta Sarackiego
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach

Zgłaszam poprawki do protokołu z posiedzenia Rady Miejskiej w
Działoszycach odbytego w dniu 1708 2012r.

W punkcie 4.
Po głosowaniu wyjaśniłem dlaczego wstrzymałem się od głosu stwierdzając,
że" aby zagłosować świadomie - " ZA lub PRZECIW" powinniśmy jako
radni znać nie tylko odpowiedź na skargę złożoną na burmistrza ale
również treść samej skargi. Rozumiemy, że odpowiedź w imieniu Rady
przygotowała komisja rewizyjna, jednak żeby wyrobić sobie opinię czy ta
odpowiedź na wszystkie zarzuty - sformułowane w skardze - jest
wyczerpująca to tak jak powiedziałem powinniśmy znać treść skargi".
Proszę o uzupełnienie protokołu o moją wypowiedż.

W punkcie 5.
Po przeczytaniu odpowiedzi na drugą skargę na burmistrza poprosiłem
aby przed głosowaniem przeczytano treść skargi, z tego samego powodu,
który został opisany powyżej. Proszę o uzupełnienie protokołu o moją
wypowiedź.


